



Protokoll för styrelsemöte i UddevallaCK

Plats: Rimnershallen i Uddevalla/eller Teams

Datum: 2025-06-26

Tid: 18:00 – 20:00

1. Närvarande (Stryk de som ej närvarar)

- Angelica Flink (AF) Ordförande/Ledamot
- Niklas Olsson (NO) Vice Ordförande/Ledamot
- ~~Jenny Helmbro (JH) Sekreterare/Ledamot~~
- Pontus Olsson (PO) Ledamot
- Linda Siljhage (LS) Ledamot
- David Boman (DB) Suppleant
- Lars Johansson (LJ) Suppleant
- Kasper Jacobssen (KJ) Kassör/Ledamot

2. Öppnande av mötet

Mötet öppnades och leddes av ordförande/mötesordförande Angelica Flink.

3. Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkändes.

4. Lars Johansson valdes till protokollförare/mötessekreterare.

Linda och Nicklas valdes till justerare av protokollet.

5. Föregående styrelsemötesprotokoll

En kopia av protokollet läggs upp på klubbens hemsida av mötessekreteraren.

6. Nya/aktuella ärenden

Ekonomi/Ny kassör:

- Uppdatering av nuläget efter bytet av kassör.
Klubbens ekonomi är i grunden (våldigt) god
Inför nästa år blir det viktigt att upprätta en budget kopplat till verksamhetens mål för 2026 samt kontinuerlig budgetuppföljning.
 - En del av budgetarbetet är att begära in förslag på budgetunderlag för klubbens olika undergrupper såsom Dagnys, Spårcentralen etc
- Nästa steg i ekonomiarbetet är att boka tid för överlämning från tidigare kassör.
- Bolagsverket: Adressändring görs till tillträdande kassörs hemadress. Ordförande och kassör skriver på bolagsappren.
- Styrelsemötet fattar beslut om att ge respektive firmatecknare möjlighet att fatta beslut om inköp/avtal/utgifter upp till 5000 kr utan att beslut från styrelse krävs.
- Utgifter över 5000 kr kräver alltid styrelsebeslut från och med 1:a juli 2025

Sponsorer, avtal och lyfta upp

- Uppdatera status och stäm av hur vi ligger till, flertalet är klar
- Deadline för sponsorarbetet är sista augusti. Avtal skall vara klart innan ny kollektion designas beställs och fakturering sker i början av 2026
- För LVG-sidan gäller cykelförbundets regler. För MTB gäller klubbens regler som finns anslaget på laget.se. Kommer tydliggöras och lyftas fram i kommande utskick. Regler för MTB gäller för alla som deltar i tävlingsklass i licensierade tävlingar.

Konkurrerande träningsverksamhet

- Vill vi vara attraktiva för andra deltagare som går utanför våra "normer" måste vi börja med att förändra vårt upplägg

HFL

Allt är inskickat och klart.

KM 2025 i MTB samt säsongsavslutning för barnen.

Lyckat genomförande och flera föräldrar som återkopplade att de var väldigt nöjda med arrangemanget.

Utbildningsdagar

- 2 tillfällen av 3 klara med Emil Lindgren. Vi behöver boka in/planera det tredje. Bra om det tredje tillfället vänder sig till barn/ungdomar snarare än ledare, som givetvis är med och därmed får info/utbildning på köpet. Emils pass bör också göras till ca 2 tim. Tänk datum aug/sept
- Lars frågar efter två utbildningstillfällen med Emma Belforth under hösten. Ett med fokus på träningsupplägg, ett med fokus på näring samt ett med fokus på styrka för cyklister, återrapportering vid nästa styrelsemöte

Framtida kommunikation och tillvägagångssätt

- Fokus på att skapa ett större "vi" inom föreningen. För att det skall bli möjligt behöver en kommunikationsplan upprättas, inte minst för att våra olika undergrupper kontinuerligt deltar på styrelsemöte
- Styrelsen kommer presenteras via inlägg i sociala media under kommande kvartal utifrån en kort intervjumall från Linda
- Kort rapportering kring Teams som kommunikationskanal: Om vi vill gå vidare så kan det bli att vi behöver byta domänadress. Förslag, uddevallack.com
- Laget.se är uppdaterad för att skapa en större tydlighet och struktur
- En temperaturmätare för klubben och dess aktiviteter görs under hösten genom utskick av formulär så att det kan utgöra underlag för verksamhetsplanen 2026

Ledig plats i styrelsen som ledamot och vi saknar valberedning:

- Boman blir ledamot i styrelsen från och med 1:a juli
- Annonsering av ledig plats av suppleant vid årsmötet 2026

Bokning av kommande styrelsemöten

- Nästa styrelsemöte 28:e augusti

Mötessekreterare:

Lars Johansson

Justeras av:

Linda Siljhage

Niklas Olsson

Punkter som ej var med på juni-mötet

-Tillvägagångssätt för kommunikation:

Laget.se och Facebook, Instagram, mailutskick:

Hur och på vilket sätt vill vi förmedla kommunikation till våra medlemmar?

Bjursjön MTB i september?

-Inköp av kodlås till Dagnys. Har vi fått fram ett prisförslag? **-Övrigt.**

